
Protokół Nr 64/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich  

z dnia 14 września 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzenia Komisji z dnia 22.02.2021 r., 8.04.2021 r., 13.04.2021 r., 

21.04.2021 r., 11.05.2021 r.  

4. Podsumowanie objazdu świetlic 

5. Podsumowanie objazdu dróg 

6. Propozycje do budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok 

7. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz. Powitała członków komisji, 

przybyłych gości oraz media. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz zapytała członków Komisji czy mają uwagi do przesłanych 

protokołów. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów  

z posiedzenia Komisji z dnia 22.02.2021 r., 8.04.2021 r., 13.04.2021 r., 21.04.2021 r., 11.05.2021 r. 

W głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosami 4 za, 1 wstrzymujący się przyjęli protokoły z Komisji. 

 

Do pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz odczytała przygotowaną informację odnośnie 

podsumowania objazdu świetlic: 

W dniu 10.08.2021 r. i 11.08.2021 r. Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich podczas objazdu świetlic 

wiejskich wypracowała następujące wnioski:  

1. Świetlica wiejska w Kozakach  

1) na wszystkich ścianach wewnętrznych budynku na tej samej wysokości wychodzi grzyb, pękają 

ściany, powstają szczeliny pomiędzy podłogą a ścianą – ustalenie przyczyny 

2) pękają płytki podłogowe w jednej linii – ustalenie przyczyny 

3) na zewnątrz budynku znajduje się szczelina w której ptaki robią gniazda  

2. Świetlica w Żelazkach: 

1) ze względu na nieocieplony sufit zimą nie można utrzymać optymalnej temperatury  

w pomieszczeniach 

2) istnieje potrzeba kostki (nawet z rozbiórki) na wykonanie podjazdu do świetlicy 

3. Świetlica w Górnem: 

1) sala komputerowa wymiana remontu – poprawa jakości sufitu oraz odmalowanie ścian 

2) istnieje potrzeba 6 szt. krzeseł do komputera 

4. Świetlica w Galwieciach: 

1) omówienie rodzajów umów dla instruktorów świetlic 

2) potrzeba kostki to wyłożenia wejścia do świetlicy 

3) wymiana drzwi wejściowych 

5. Świetlica w Jabłońskich 

1) piętro świetlicy wymaga remontu (strop, sufit) 

2) brak schodów do piwnicy budynku 



3) świetlica ogrzewana jest tylko kominkiem, które nie daje optymalnej temperatury  

w pomieszczeniu w okresie zimowym 

6. Świetlica w Grabowie 

1) wymaga remontu – przecieki z dachu, są wyłączane lampy ze względu na bezpieczeństwo 

2) przy piecu wycieka woda – prośba o sprawdzenie/ ustalenie przyczyn 

3) taras wymaga wymiany płytek, elewacja wymaga wymiany 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Agnieszka Wojtala odpowiedziała, że urząd nie ma możliwości zatrudniania 

na umowę, gdyż urząd nie posiada takiego stanowiska w strukturze. 

Członek Komisji Pani Monika Wałejko zapytała, czy dziecko niepełnosprawne może uczęszczać do szkoły, 

np. w Baniach Mazurskich.  

Kierownik Wydziału OSS Pani Agnieszka Wojtala powiedziała, że trzeba rozważyć koszt zwrotu paliwa. 

 

Do pkt 5 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła przygotowaną informację odnośnie 

podsumowania objazdu świetlic.  

/w załączeniu/ 

Kierownik Wydziału WIK przedstawił wykonane działania na wskazanych drogach. 

Członek Komisji Pani Monika Wałejko powiedziała, żeby wystosować pismo do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich ze wskazaniem ustawienia lustra bądź wycinki krzaków przy wyjeździe z Główki przy 

Rożyńsku Wielkim. 

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski powiedział, że w niektórych miejscach przydałoby się szersze 

koszenie poboczy.  

 

Do pkt 6 

Komisja wypracowała następujące wnioski do budżetu: 

1. Projekt świetlicy w Botkunach 

2. Przebudowa drogi do Dzięgiel 

3. Dalsza przebudowa drogi osiedlowej w Babkach 

4. Dofinansowanie do zagospodarowania budynku byłej hydroforni w Mażuciach z przeznaczeniem  

na świetlicę wiejską 

5. Przebudowa drogi Wiłkajcie - Samoniny  

6. Wykonanie wjazdu na „wyspę” w Rożyńsku Wielkim  

 

Do pkt 7 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że trzeba zgłosić do Domu Kultury zdjęcie ich 

starej tabliczki z budynku świetlicy w Siedlisku. Wskazała, by urząd zainteresował się niszczejącymi 

drewnianymi rzeźbami w parku przy świetlicy w Grabowie. Powiedziała również, że przydałoby się 

postawienie lampy oświetleniowej w Dzięgielach. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że został wykonany projekt ale nie ma 

środków finansowych na wykonanie. 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, żeby dowieść kruszywo do Wilkas  

i zainteresować się przystankiem we Wrotkowie. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że przystanek został rozebrany. 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, żeby jak co roku dowieść kruszywo do Nasut. 

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski powiedział, że na drogę w Juchnajciach przydałyby się  

2 wywrotki.  

 

 Protokołowała        Przewodnicząca Komisji       

   Katarzyna Krusznis                      Janina Pietrewicz 


